
 

Protokoll nr. 9 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2023-10-31 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Thomas Eriksson, Björn Denkvist, Kim Seppälä, 
Gunnar Friskopp, Wallentin Berggren 

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
523 000 på kontot, räkning från Karlskoga Hotell betalas under veckan, ca 10 000 kr. 
Överskottet från BKKn på Gelleråsen är fortfarande inte utbetalt, Cecilia skickar påminnelse. Kassan 
ligger på strax över 600 000 efter detta. 
Kommande uppskattad kostnad för julfesten 30-35 000 kr. 
 
5. Information  
Ingen övrig information togs upp. 
 
6. Styrelseärenden  
Novemberkonferensen 17-19 november  
Cecilia & Björn är med på ordförandemötet 
Jerry & Wallentin är med på MCT-mötet. 
 
Distriktstian går till detta, vilket gör att vi får mindre pengar kvar av tian till nästa år något som ska 
beaktas i kommande budget. 
 
Julfest 2023  
På Solbacka i Stjärnhov, 23 st är bokade i dagsläget. 
 
Profilkläder 
Frågan tas upp under vintern. 
Beachflaggor behöver beställas då de slängdes i slutet av säsongen pga. att alla var trasiga. 
Deltagarvästar beställer vi efter att fler har gått sönder. Förslagsvis ska vi använda en annan färg på 
deltagarvästarna som används till grön grupp då det är svårt att urskilja gröndeltagare mot gröna 
funkisvästar. 
 
Förfrågan från Bike Babes, om spons till MC- mässan 
Bike Babes är ingen förening som sådan där de besitter ett ekonomiskt kapital och är därför beroende 
av sponsorer vid olika tillfällen. Distriktet har fått fråga via mail om vi kan tänka oss att sponsra med 
kurs/kurser till deras tävling som de ska ha på MC-mässan. Styrelsen beslutar att sponsra med några 
presentkort på kurs till deras tävling. 
  



 
 
7. Verksamhetsärenden  
Rekrytering: resurser och aspiranter 
Aspiranter 2024: 
Erik Kjällberg 
André kommer vilja styra mot instruktör i grus så småningom. 
Förhoppningsvis kan vi exa Erik & André i höst. 
Kimmy går exningen i maj. 
Troligen har vi även en grusaspriant som kommer att exas under 2024. André kommer erbjudas att gå 
som deltagare. 
 
Fördelning av resurser ska diskuteras före julbordet. 
 
Storbana 2024  
 
BKK  
Under 2023 körde vi egen kurs- 2 dagar på Gelleråsen. Dessa två dagar ”fick” vi av riks. Nästa säsong 
kommer vi inte få några dagar på Gelleråsen av riks. 
Tidigare har det varit svårt för distrikten att hantera en BKK-kurs dels ekonomiskt och bokningsmässigt. 
Det blev så att riks körde storbanekurser för att de hade större möjlighet att ta de ekonomiska riskerna 
jämfört med mindre distrikt. Tanken från början var inte att riks skulle bedriva kursverksamhet. 
Riks har bokat 22 dagar och det är helt fullbokat på Gelleråsen, ev. kanske kunde vi få två dagar i 
augusti, tis & ons. 
 
Kinnekulle som är Västra Götalands bana är bra för att köra kurs på. Cecilia kollar med dom om det 
skulle vara ok/ finns möjlighet. 
 
Köra tjejkurs på Sviestad ska vi försöka få till. Behovet ser ut att finnas så möjligheterna att fylla en 
sådan dag är goda. Cecilia för dialog med Östergötland. 
 
Funkisträning 
Tre dagar på storbana nästa år. 
 
8. Medlemsärenden  
Årsmöte 2024 datum ska bestämmas före 27/11. 
 
9. Media  
Andrea har pratat med Malin som bl.a. har hand om SMC:s sociala nätverk och vi har fått beröm för 
vår Facebook och Instagram. 
Malin har intervjuat Andrea som kommer att finnas med i School Bilagan som släpps under januari. 
 
 
10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
11. Nästa styrelsemöte  
Tisdagen den 29 november, kl.18.00 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 



 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


